Předpřítomný čas prostý – present perfect simple
Kladná věta:
I have climbed a mountain.       (Vylezl jsem na horu.)
You have climbed a mountain. 
We have climbed a mountain. 
You have climbed a mountain. 
They have climbed a mountain. 
He has climbed a mountain. 
She has climbed a mountain. 
It has climbed a mountain. 
Stažené tvary:
You have = you´ve


she has = she´s 
I have = I´ve



he has = he´s 
Zápor:
I haven´t read the book. 

(Nečetl jsem tu knihu.)
You haven´t read the book.
We haven´t read the book.
You haven´t read the book.
They haven´t read the book.
He hasn´t read the book.
She hasn´t read the book.
It hasn´t read the book.
Stažené tvary:
have not = haven´t

has not = hasn´t 
Otázka:
Have you been in a film?

(Byl jsi někdy ve filmu?)
Have we been in a film?
Have you been in a film?
Have they been in a film?
Has he been in a film?
Has she been in a film?
Has it been in a film?
Krátké odpovědi:
Yes, I have.


Yes, he has.
No, I haven´t.

No, he hasn´t.
Někdy se překládá jako minulý čas.  I have seen the film. Viděl jsem ten film.
Jindy jako přítomný.    He has had a beard since he was twenty. Má vousy od svých 20 let.
Tvorba: u nepravidelných sloves = 
zájmeno + pomocné sloveso + příčestí minulé (3. sloupeček, to, co jsme se učili v naší tabulce a doposud nepoužívali) 
I have broken my arm.
pravidelná slovesa
zájmeno + pomocné sloveso + sloveso pouze s koncovkou ED 
I have played a game.
